

A NOS PRATIQUES.

MESDAMES ET MESSIEURS,

Le propriétaire du journal "L'indicateur Commercial" a bien voulu mettre à notre disposition une page de son excellent ouvrage. Nous nous empressons de vous remercier de l'encouragement que vous nous avez donné jusqu'ici, et afin de mériter votre confiance comme par le passé, nous n'avons rien négligé pour l'avenir.

Pour la présente saison nous offrons en vente toutes les garnitures de maison, telles que Tapis, Prélarts, Rideaux, Toiles à chassis, etc., à un rabais de $12\frac{1}{2}$ pour cent sur toute autre maison. Nous faisons toujours une étude spéciale des ETOFFES A ROBES.

Nous venons de recevoir pour le commerce du printemps et de l'été, 22 caisses de marchandises en coupons. Aussi un grand lot d'échantillons en tout genre. Inutile de vous dire que ce sera à BON MARCHÉ.

En attendant votre visite prochaine,

Nous nous souscrivons,

Vos dévoués serviteurs,

J. O. BETOURNAY,

1333 & 1335 Rue Ste-Catherine,
COIN PLESSIS.

Delle H. BOHL,

Surintendante.

TO OUR CUSTOMERS.

LADIES AND GENTLEMEN,

The proprietors of the paper called the "Commercial Indicator" have placed at our disposal one whole page of their excellent book.

We hasten to thank you cordially for the encouragement you have given us till this day; and in order to deserve your confidence as well as in the past, we have neglected nothing that regards the future.

For the present season we offer for sale all things necessary for the furnishing of a house such as: Carpets, linoleums, curtains, window shades, etc., $12\frac{1}{2}$ per cent cheaper than at any other place. We always make a special study of DRESS MATERIALS.

We have just received 22 cases of coupon goods for the beginning of spring and summer; as well as a big lot of samples of every sort. It is needless to say these will be given at a VERY LOW PRICE.

Awaiting an early visit from you,

We subscribe ourselves, your devoted servants,

J. O. BETOURNAY,

1333 & 1335 St. Catherine Street.
CORNER OF PLESSIS.

Miss H. BOHL,

Superior